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Bermatlamat untuk 
menghargai alam sekitar, 
Management and Science 
University (MSU) menja-
lankan program MSU My 
Mountain Project di Hulu 
Langat, Selangor, baru-
baru ini.

Seramai 300 penun-
tut dan kakitangan MSU 
menjayakan projek yang 
bermatlamat untuk meng-
galakkan warganya dan 
masyarakat memulihara 
alam sekitar.

Di samping itu, ia juga 
memenuhi objektif global 
menurut Matlamat Pem-
bangunan Lestari (SDG) 
Pertubuhan Bangsa-Bang-
sa Bersatu (PBB).

MSU My Mountain 
Project juga antara kesi-
nambungan program MSU 
Environment Sustainabi-
lity Project (MESP) yang 
menyaksikan pembukaan 
semula Gunung Nuang 
iaitu kemuncak tertinggi 
(1,493 meter) di Selangor 
yang terletak di Taman Eko 
Rimba, Hutan Lipur Hulu 
Langat.

Tawan Gunung Nuang
300 penuntut, kakitangan MSU jayakan projek pulihara alam sekitar

Kemuncak berkenaan 
ditutup kepada sebarang 
aktiviti pendakian oleh 
Jabatan Perhutanan Negeri 
Selangor sejak Januari 
tahun lalu.

Program ini menjadi 
permulaan kepada MSU 
untuk menjadikan Gunung 
Nuang sebagai pusat untuk 
melaksanakan pelbagai 
aktiviti berfokuskan 
Cure, Care, Conserve selama 
tempoh lima tahun.

Antara aktiviti yang 
bakal dilaksanakan 
termasuk penanaman 
pelbagai spesies pokok, 
menaik taraf kemudahan 
dan pembinaan penunjuk 
arah, pembangunan 
sistem pendaftaran serta 
komunikasi mudah alih 
tanpa wayar (mobile wireless 
communication) untuk 
pendaki.

Projek itu turut mem-
babitkan kerjasama antara 
MSU dengan agensi kera-
jaan, rakan industri dan 
badan bukan  

kerajaan (NGO).
Hadir menyempurnakan 

program My Mountain Pro-
ject, Raja Muda Selangor, 
Tengku Amir Shah Sultan 

Sharafuddin Idris Shah.
Turut hadir, Presiden 

MSU, Prof Tan Sri Dr Mohd 
Shukri Ab Yajid dan Naib 
Canselor MSU, Prof Puan 

Sri Dr Junainah Abd 
Hamid.

Tengku Amir Shah 
berkenan untuk 
mencemar duli bersama 
Prof Mohd Shukri dan 
Prof Junainah menanam 
pokok spesies tongkat 
ali (Eurycoma Longifolia) 
sebagai simbolik 
perasmian program MSU 
My Mountain Project.

Selain itu, menanam 
pokok spesies resak daun 
panjang (Vatica Yeechongii) 
dan melepaskan ikan 
air tawar di Sungai Lolo 
bersama warga MSU.

Aktiviti pendakian ke 
Kem Lolo dan laluan denai 
hutan di Hutan Simpan 
Hulu Langat turut disertai 
kakitangan Jabatan Per-
hutanan Negeri Selangor 
dan Briged Infantri Ke-11, 
Angkatan Tentera Malaysia.

TENGKU Amir Shah (tengah) bersama Dr Mohd Shukri ketika mencemar duli untuk program My Mountain 
Project.
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34 staf MDKL dan media terima anugerah khimat cemerlang 
PENGIKTIRAFAN. Seramai 34 orang 
kakitangan Majlis Daerah Kuala Langat 
(MDKL) termasuk pengamal. media menerima 
Anugerah Perkhidmatan Cemerlang (APC) 
MDKL 2018 di Galeri Jualan Bandar Rimbayu, 
Telok Panglima Garang, Kuala Langat, Selangor 
baru-baru ini. 

Kesemua anugerah itu disampaikan oleh 
Menteri Besar Selangor, Amirudin Shari dan 
turut dihadiri Yang Dipertua MDKL, Mohamad 
Zain A. Hamid. 

Menurut Amirudin, sumbangan yang 
diberikan oleh kakitangan awam MDKL bukan . 
sahaja untuk memudahkan tadbir urus 
Kerajaan Negeri Selangor, malah kepada rakyat 
di Kuala Langat. 

"Justeru APC ini untuk mengiktiraf 
kakitangan yang cemerlang dalam memacu 
aspirasi dan dasar Kerajaan Negeri Selangor 
dengan penuh komitmen dan dedikasi," 
katanya. 

AMIRUDIN Shari (duduk enam dari kiri) 
dan Mohamad Zain (duduk lima dari kiri) 
bergambar bersama penerima APC 2018 di 
Bandar Rimbayu, Telok Panglima Garang, 
Kuala Langat baru-baru ini. 

Headline 34 staf MDKL dan media terima anugerah khimat cemerlang
MediaTitle Kosmo
Date 15 Apr 2019 Color Full Color
Section Negara Circulation 155,996
Page No 44 Readership 467,988
Language Malay ArticleSize 319 cm²
Journalist N/A AdValue RM 8,310
Frequency Daily PR Value RM 24,931



Keputusan tepat batal ECRL Gombak
GOMBAK - Tindakan ke-
rajaan membatalkan  pem-
binaan stesen Laluan Rel 
Pantai Timur (ECRL) di 
Gombak merupakan kepu-
tusan tepat demi memper-
tahankan kampung-kam-
pung tradisi di kawasan 
terbabit.

ADUN Gombak Setia, 
Muhammad Hilman Id-
ham berkata, sebelum 
PRU14 lalu, pembinaan 
ECRL telah menjadi isu 
panas yang dibangkitkan 
oleh penduduk di kawasan 
terlibat berikutan jajaran 
rel tersebut dilihat akan 
menganggu ekosistem 
alam serta kampung-kam-
pung tradisi Melayu di sini.

Disebabkan itu, beliau 
berkata pihaknya menyam-
but baik keputusan keraja-
an bagi membatalkan pem-
binaan stesen ECRL di 
Gombak yang dilihat dapat 
memberi banyak manfaat 
khususnya buat masyara-
kat setempat.

“Walaupun stesen itu 
namanya Gombak namun 
ia terletak di Wangsa Maju.

“Dan saya tetap komi-
ted dengan janji saya sebe-
lum ini bahawa sebarang 
pembangunan yang akan 

dilaksanakan di kawasan ini 
akan dipastikan tidak 
menganggu ekosistem dan 
kampung tradisi di DUN 
ini,”katanya kepada Sinar 
Harian.

Mengulas lanjut, Hil-
man yang juga merupakan 
Setiausaha Politik kepada 
Menteri Ekonomi memak-
lumkan bahawa selain me-
lalui beberapa buah kam-
pung, perancangan 
pembinaan jajaran ECRL 
sebelum ini juga turut me-
lalui kawasan Pematang 
Kuaza yang digazetkan se-
bagai kawasan tapak waris-
an.

Beliau berkata, antara 
kampung tradisi Melayu 
yang akan terkesan sekira-

HILMAN

nya pembinaan stesen itu 
dilaksanakan di kawasan 
berkenaan adalah Kam-
pung Sungai Cincin, Kam-
pung Sungai Pusu, Kam-
pung Gombak Utara dan 
Kampung Orang Asli Batu 
12.

“Penduduk memang 
fobia  dengan  ECRL, dan 
bila kerajaan mengumum-
kan stesen tidak akan dibi-
na di sini, ia pastinya satu 
berita baik buat mereka,” 
katanya.

Sebelum ini, Pejabat 
Perdana Menteri dalam 
satu kenyataan mengu-
mumkan bahawa projek 
ECRL yang tergantung se-
jak Julai 2018 lalu akan di-
sambung semula dengan 
pengurangan kos sebanyak 
RM21.5 bilion bagi fasa 
pertama dan kedua.

Selain itu, kenyataan itu 
juga menyebut pen gu-
rangan kos asal dari 
RM65.5 bilion kepada 
RM44 bilion berjaya diku-
rang kan setelah Malaysia 
Rail Link Sdn Bhd (MRL) 
dan China Communi-
cations Construction 
Company Ltd (CCCC)
sepakat memeterai satu 
perjanjian tambahan.
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Kos baik pulih 
RM300,000

Permohonan 
baiki jalan 

mendap 
diserahkan 
kepada JKR 

Selangor

ARZIANA 
MOHMAD AZAMAN

KUALA SELANGOR

K aedah pembaikan ja-
lan yang mendap di 
Jalan Merbau, Kam-

pung Bukit Hijau, di sini 
sudah dikenal pasti dan 
dianggarkan kira-kira 
RM300,000 diperlukan un-
tuk kerja baik pulih laluan 
itu.

Pegawai Daerah Kuala 
Selangor berkata, Shamsul 
Shahril Badliza Mohd 
Noor berkata, permohon-
an untuk mendapatkan 
peruntukan tersebut sudah 
dibuat kepada Jabatan Ker-
ja Raya (JKR) Selangor un-
tuk kelulusan segera.

Menurutnya, JKR Dae-
rah Kuala Selangor dalam 
maklum balas sebelum ini 
menyatakan bahawa pi-
haknya menerima perun-
tukan untuk membaik 
pulih Jalan Rakyat di Kam-
pung Ijok.

“Bagaimanapun meli-
hat keadaan Jalan Merbau 
yang mengalami mendap-

an serius, keutamaan se-
memangnya perlu kita 
berikan untuk membaik 
pulih jalan ini dengan kadar 
segera.

“Peruntukan itu perlu 
mendapatkan kelulusan per-
tukaran tajuk daripada Per-
bendaharaan Negeri Sela-
ngor terlebih dahulu,” 
katanya kepada pemberita, 
di sini.

Shamsul Shahril Badliza 
yang juga Pengerusi Jawat-
ankuasa Pengurusan Benca-
na Daerah Kuala Selangor 
berkata, maklumat selanjut-
nya akan segera disalurkan 
selepas mendapat maklum 
balas daripada pihak berka-
itan.

Laluan sepanjang 100 
meter di Jalan Merbau, 
Kampung Bukit Hijau ditu-
tup buat sementara waktu 
sejak 10 April lalu selepas 
berlaku runtuhan struktur 
tanah.

Mendapan dengan ke-
dalaman 1.3 meter itu mem-
babitkan laluan mendap di 

Permohonan untuk membaik pulih jalan mendap di Jalan Merbau, Kampung Bukit Hijau sudah 
dipanjangkan kepada JKR Selangor.

Seksyen KM5.0 sehingga 
KM5.5 dan hanya kawasan 
terjejas sahaja ditutup untuk 
laluan orang awam.

Orang ramai boleh 
menggunakan laluan alter-
natif di Persimpangan Jalan 
Rizab Hj Ali - Jalan Rezab 
Masjid-Jalan Rizab Yaakob 
untuk ke Kuala Selangor, 
Ijok atau Klang.

Sementara itu, dalam 
perkembangan lain, Sham-
sul Shahril Badliza turut 
memaklumkan kerja mem-
baik pulih laluan jambatan 
lama di Kampung Rantau 
Panjang, Bestari Jaya berada 
di fasa akhir.

“Sebanyak 80 peratus 
kerja dilaporkan siap di ta-
pak manakala pembukaan 
semula laluan tersebut di-
jangkakan akan dibuka pada 
22 April ini untuk laluan 
umum.

“Orang awam yang 
menggunakan laluan terse-
but dinasihatkan supaya 
mematuhi arahan lalu lintas 
yang dikeluarkan kerana ka-
wasan terbabit masih terlibat 
dengan projek mengganti-
kan jambatan lama yang 
dijangka siap pada 2021,” 
katanya.

SHAMSUL SHAHRIL BADLIZA

Laluan sepanjang 100 
meter di Jalan Merbau, 
Kampung Bukit Hijau 
ditutup sejak 10 April lalu 
______________________
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Anak asnaf ‘tercicir’ sekolah dibantu
BESTARI JAYA - Ter-
uja mahu belajar, dua 
beradik bangun seawal 
1 pagi untuk bersiap ke 
sekolah selepas dua ta-
hun ‘tertinggal’ akibat 
kesempitan hidup.

Mohd Alif Mohd 
Hazaludin, 8, dan No-
riman Mohd Hazalu-
din, 12, dibantu Ahli 
Majlis Daerah Kuala 
Selangor (MDKS) dan 
Pejabat Ahli Parlimen 
Kuala Selangor sekali 
gus merealisasikan im-
pian untuk bersekolah.

Manakala kakak su-
lung, Nurul Izzati Aina 
Mohd Hazaludin, 16, 
dibantu oleh Yayasan 
Basmi Kemiskinan 
(YBK) Kuala Selangor 
dan adik bongsunya, 
Nur Syah Indah Mohd 
Hazaludin, 6, berseko-
lah di tabika Kemas 
yang berhampiran.

Ibu mereka, Norha-
yati Omar, 35, berkata, 
kesempitan hidup sele-
pas berpisah dengan 
bekas suaminya menge-
kang dirinya untuk me-
nyekolahkan empat 
anaknya.

“Sebelum ini, anak 
sulung dan nombor dua 
pernah sekolah di Hulu 
Selangor tapi selepas 
berpindah ke Kuala Se-
langor, saya yang tak 
bekerja ketika itu tak 
dapat nak sekolahkan 
anak selepas bercerai 
setahun lalu.

Norhayati bersyukur impian anak-anaknya untuk bersekolah 
akhirnya tercapai.

“Tapi saya nekad dan 
cuba mencari jalan untuk 
pastikan anak ini dapat bel-
ajar sebab mereka memang 
suka belajar.

“Memang mereka ni 
anak yang baik tak minta-
minta tapi sebagai ibu, hati 
manalah yang senang bila 
tengok anak tak bersekolah 
dan masih kecil tapi alham-
dulillah ada yang sudi ban-
tu,” katanya.

Menurutnya, dia ber-
syukur apabila masalah 
yang mereka hadapi men-
dapat perhatian Ahli 
MDKS, Mohd Asra Rah-
mat dan Pejabat Ahli Par-
limen Kuala Selangor.

“Hanya ALLAH dapat 
membalas jasa mereka,” 
katanya.

Mohd Alif ketika dite-
mui gementar namun ter-
uja untuk bersekolah me-
mandangkan dia tidak 
pernah menjejaki kaki ke 

mana-mana sekolah 
sebelum ini.

Sementara itu, 
Mohd Asra memak-
lumkan, pihaknya ter-
panggil untuk segera 
membantu selepas me-
nerima maklumat me-
ngenai empat beradik 
terbabit.

“Apabila dapat adu-
an empat beradik ni tak 
sekolah, saya pun buat 
siasatan dan semakan 
status ibunya dan bantu 
masukkan dalam sena-
rai asnaf bagi membo-
lehkan bantuan disalur-
kan.

“Bagi anak yang su-
lung, saya bantu untuk 
masukkan ke YBK su-
paya anak ini tidak ke-
tinggalan untuk men-
dapatkan ilmu sebab 
mereka dapat mengu-
bah nasib bila dah besar 
nanti,” katanya.
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Selangor tertinggi kes denggi
Pangsapuri 

Ampang 
Mewah antara 

tersenarai lokasi 
‘hotspot’

AHMAD ISMADI ISMAIL

AMPANG

S elangor mencatatkan 
jumlah kes denggi 
tertinggi, iaitu ham-

pir separuh daripada bi-
langan yang direkod di 
negara ini.

Menteri Perumahan 
dan Kerajaan Tempatan, 
Zuraida Kamaruddin ber-
kata, daripada 39,605 kes 
direkodkan di seluruh ne-
gara bagi tempoh Januari 
hingga 12 April lalu, 23,211 
daripadanya adalah di  Se-
langor.

“Kita memandang seri-

us isu denggi ini, namun 
pembasmian wabak di pe-
ringkat komuniti bergan-
tung sepenuhnya kepada 
kerjasama penduduk se-
tempat.

“Saya minta masyara-
kat bersama-sama mem-
bantu memastikan komu-
niti kita bebas denggi,” 
katanya.

Zuraida berkata, pemi-
lihan Ampang Jaya khusus-
nya di Pangsapuri Ampang 
Mewah sebagai lokasi pe-
lancaran adalah kerana ia 
merupakan antara kawa-
san ‘hotspot’ kes denggi 
yang disenaraikan Kemen-
terian Kesihatan.

“Ampang perlu bebas 
daripada denggi kerana 
menurut statistik, kawasan 
itu paling tinggi merekod-
kan kes denggi di Sela-
ngor,” katanya ketika me-
lancarkan Kempen Gotong 
Royong Perdana Basmi 
Denggi sempena Karnival 
Komuniti kementeriannya 

di sini, semalam.
Lapan kawasan mem-

babitkan pihak berkuasa 
tempatan turut melaksana-
kan program gotong-
royong serentak di Am-
pang Jaya, Kajang, Klang, 
Sepang, Shah Alam, Peta-
ling Jaya, Subang Jaya dan 
Selayang.

Dalam pada itu, Zurai-
da berkata, kamera litar 
tertutup (CCTV) dan lam-
pu jalan LED akan dipa-
sang di kawasan kadar je-
nayah di sekitar Ampang 
Jaya dalam usaha memban-
teras jenayah dan meman-
tau kes pembuangan sam-
pah merata-rata.

Katanya, pemasangan 
CCTV  membabitkan ka-
wasan mencatat paling 
banyak kes jenayah dan 
pembuangan sampah yang 
tinggi.

“Kita sudah membuka 
tender bagi pemasangan 
CCTV ini, ia akan dikem-
bangkan ke seluruh negara 

dan kawasan perumahan 
yang menghadapi masalah 
pembuangan sampah yang 
teruk,” katanya.

Beliau berkata, Kemen-
terian Perumahan dan Ke-
rajaan Tempatan (KPKT) 
akan memasang kamera 
litar tertutup (CCTV) pada 
Mei ini di 240 kawasan pe-
rumahan berstrata di seki-
tar Ampang.

“Pemasangan CCTV 
ini adalah salah satu usaha 
bagi memastikan pendu-
duk menjaga kebersihan 
setempat memandangkan 
Ampang merupakan salah 
satu kawasan ‘hotspot’ 
wabak denggi,” katanya.

Zuraida (empat, kiri) melepaskan konvoi Basmi Denggi KPKT ke Pangsapuri Ampang Mewah, semalam.

Sebanyak 23,211 kes 
denggi dicatatkan di 
Selangor berbanding 
39,605 kes di seluruh 
negara
______________________
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Perkasa daya saing komuniti guna teknologi
PANDAN INDAH – Era ekonomi 
digital dilihat dapat membantu komu-
niti B40 untuk menjana pendapatan 
melalui kemudahan teknologi yang ada 
di dalam telefon pintar.

Sehubungan itu, program Pemer-
kasaan Daya Saing Komuniti diperke-
nalkan secara kolaborasi di antara Ko-
lej Komuniti Ampang bersama Majlis 
Perbandaran Ampang Jaya (MPAJ) dan 
Jawatankuasa Penduduk. 

Komuniti terlibat diberi latihan da-
lam pelbagai bidang kemahiran anta-
ranya suntingan video telefon pintar 
dan membaiki telefon secara berkala 
agar mereka dapat meningkatkan daya 
saing dan kesejahteraan komuniti.

Ahli Majlis MPAJ, K Thanabal ber-
kata, beliau difahamkan Kolej Komu-
niti Ampang bukan sahaja berkolabo-

rasi bersama industri malah melibatkan 
diri secara aktif dalam program pemer-
kasaan komuniti melalui pelbagai pro-
gram sepanjang hayat yang dijalankan 
secara kursus pendek. 

“Saya dimaklumkan salah satu pe-
ranan penting kolej tersebut  adalah 
untuk mengupayakan komuniti agar 
berdaya saing, berpengetahuan dan 
berilmu keusahawanan supaya daya 
saing dan status sosio-ekonomi dapat 
ditingkatkan,” katanya.

Beliau berkata, 20 belia menyertai 
kursus suntingan video melalui telefon 
pintar.

“Saya berharap golongan belia ini 
tidak menyalahgunakan teknologi yang 
ada di dalam telefon pintar, tetapi guna 
untuk menambah pendapatan sam-
pingan,” katanya.

Antara yang hadir dalam kursus suntingan asas video melalui telefon pintar.
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RODZIAH ISMAIL (tengah) bersama MohcMzizi Mohd Zain 
(kanan) melawat ruang niaga selepas Penyfrahari Tapak 
Nijga Kepada Mangsa Kebakaran PKNS Uptown Shah Alam 
di Uptown Shah Alam. baru-baru ini-UTUSAl/ MOHD 
SHAHARANISAIBI 

Peniaga gerai 

OLEH SITIROHAIZAH ZAINAL 
pengarang@utusan.com.my 

• SHAH ALAM 14 APRIL 

SERAMAI29 peniaga Uptown 
Shah Alam di Seksyen 24 
di sini boleh menarik nafas 

lega apabila menerima tapak 
bazar baharu selepas kawasan 
lama terbakar dalam kebakaran 
November lalu. 

Perbadanan Kemajuan Negeri 
Selangor (PKNS) yang dipertang-
gungjawabkan untuk menyelia 
operasi pengurusan Uptown 
Shah Alam itu membina tapak 
baharu dengan kos berjumlah 
RM i .47 juta. 

Tapak dilengkapi pagar se-
bagai pembahagi lot-lot kedai 
itu dilengkapi kipas, sistem 
pencegahan serta pendawaian 
baharu yang bertujuan menge-
lakkan kejadian sama berulang. 

Peniaga, Herman Shah Mohd. 
Jumasah,35, berkata, dia mula 
berniaga di tapak lama sejak 
2007 dan sebelum kebakaran 
pendapatan yang diperoleh ada-
lah sekitar RM500 setiap hari. 

"Namun, selepas insiden 
tersebut, saya terpaksa ber-
pindah ke bahagian luar bazar 
selain menanggung kerugian 
hampir RMioo,ooo. Walaupun 
telah berpindah, perniagaan ter-
jejas teruk berikutan pendapa-
tan yang diterima tidak sampai 
RM100 sehari. 

"Apabila dimaklumkan tapak 
baharu telah siap, saya gem-
bira kerana dapat menjalankan 
perniagaan seperti biasa. Saya 
menyewa tiga gerai dan dalam 
masa terdekat akan lakukan 
pengubahsuaian supaya dapat 
menjalankan perniagaan den-
gan segera," katanya ketika dite-
mui di majlis Penyerahan Tapak 
Niaga di Uptown Shah Alam di 
Seksyen 24 di sini, baru-baru ini. 

Terdahulu, Pengerusi Jawa-
tankuasa Tetap Pembangunan 
Usahawan, Pembangunan Luar 
Bandar, Desa Dan Kampung 
Tradisi, Rodziah Ismail hadir 
bagi menyampaikan surat sera-
han tapak kepada mangsa terli-
bat. 

Sementara itu, salah se-
orang peniaga, Faridah Abd. 

RODZIAH ISMAIL 

Ghafur,55, turut menyuarakan 
kelegaan apabila bakal me-
nerima tapak bazar baharu yang 
boleh beroperasi bila-bila masa 
dari sekarang.. 

"Alhamdulillah selepas ini 
boleh berniaga seperti biasa 
kerana tapak baharu lebih selesa 
dan tidak perlu risau masalah 
kehadiran pelanggan. Berniaga 
di khemah luar agak sukar sebab 
pelanggan terhad sekali gus 
pendapatan tidak seberapa. 

"Saya tak kisah perlu bayar le-
bih sedikit iaitu dari R M 2 0 0 kepa-
da RM300 untuk tapak ini kerana 

RODZIAH ISMAIL (berdiri tujuh dari kanan) bersama Mohd Azizi Mohd Zain (berdiri lapan dari kanan) bersama para 
peniaga selepas Penyerahan Tapak Niaga Kepada Mangsa Kebakaran PKNS Uptown Shah Alam di Uptown Shah 
Alam, baru-baru ini. 
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MOHD AZIZIMOHD HERMAN SHAH FARIDAH ABD GHAFUR 

ia berpatutan dan lebih selesa un-
tuk pelanggan," ujarnya. 

Dalam pada itu, Ketua Pega-
wai Eksekutif PKNS, Datuk 
Mohd. Azizi Mohd. Zain berka-
ta, premis yang dibangunkan itu 
hanya terletak bersebelahan ta-
pak lama bagi menggantikan ke-
mudahan yang musnah dalam 
kebakaran. 

"Premis itu telah siap diban-
gunkan sepenuhnya pada 2 
April lalu dan kami secara rasmi 
telah menyerahkan surat tapak 
kepada peniaga pada hari ini. 

"Sebelum ini, kita ada mem-

bantu mendirikan khemah se-
mentara kepada peniaga agar 
dapat meneruskan operasi per-
niagaan masing-masing dengan 
kos kira-kira RMl60,000. 

"Saya berharap dengan ada-
nya tapak baharu yang dileng-
kapi pelbagai aspek keselama-
tan ini akan dapat menjamin 
keselesaan perniagaan. 

"Bagaimanapun kami harap 
para peniaga dapat mematuhi 
segala arahan yang dikeluarkan 
PKNS supaya kejadian keba-
karan tidak berlaku lagi," ka-
tanya. 
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OPERASI bersepadu Pejabat Tanah Daerah Petaling bersama anggota MPSJ semasa operasi di Jalan Bukit 
Puchong 4/1 Bandar Bukit Puchong 4 , Selangor, baru-baru ini. -UTUSAN/ZULFAIZ ZAKARIA 

Tanah rizab jadi tempat 
pelupusan murah diserbu 
KUALA LUMPUR14 April Tanah 
rizab kolam takungan dan pen-
gurusan sisa industri seluas 
lebih l hektar di Bandar Bukit 
Puchong di sini diserbu Maj-
lis Perbandaran Subang Jaya 
(MPSJ) kerana dijadikan tem-
pat pembuangan sampah dan 
sisa industri. 

Masalah dipercayai sudah 
berlarutan sejak 2016 dan kem-
bali aktif pada tahun ini. 

Timbalan Pengarah Jabatan 
Korporat dan Pengurusan 
Strategik MPSJ, Azfarizal Ab-
dul Rashid berkata, setiap hari 
lebih 20 lori akan membuang 
sampah di kawasan tersebut. 

Katanya, tapak pelupusan 

sampah yang beroperasi secara 
haram di atas tanah milik kera-
jaan itu mengenakan caj jauh 
lebih murah iaitu RM30 ber-
banding tempat lain sebanyak 
RM120 setiap tan. 

"Kewujudan tapak ini mem-
buka peluang kepada sesetengah 
pihak memilih lokasi berkenaan 
yang murah dan lebih dekat. 

"Mereka bijak melakukan 
jenayah ini dan seolah-olah da-
pat menghidu kehadiran pihak 
berkuasa tempatan setiap kali 
pemantauan dibuat," katanya 
kepada pemberita di sini hari 
ini. 

Tambah Azfarizal, pihaknya 
juga pernah membina parit di 

kedua-dua laluan tapak itu bagi 
menghalang lori daripada ma-
suk ke kawasan tersebut. 

"Bagaimanapun, selang be-
berapa hari mereka menimbus 
semula parit itu. Dalam tahun ini 
sahaja sudah tiga kali parit dibina 
dan setiap kali itu ia ditimbus se-
mula. 

"Penceroboh tanah milik 
kerajaan itu akan dikenakan 
tindakan di bawah Kanun 
Tanah Negara Seksyen 425 
Pencerobohan Tanah Kera-
jaan," katanya. 

Operasi yang disertai kira-
kira 60 anggota penguatkuasa 
MPSJ itu turut melibatkan 
Pejabat Tanah Daerah Petaling. 
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NEWS 
Clean-up in PJ to ^ 
deter breeding 
of Aedes mosquitoes f | 
>4 

Apathy main cause of dengue 
Conduct regular checks for stagnant water, Selangor folk urged 

Residents of Taman Medan Cahaya flats in Petaling Jaya doing their part during the clean-up. 

By SHEILA SRI PRIYA 
sheilasripriya@thestar.com.my 

DISCARDED plastic containers and 
bags along walkways as well as 
stagnant water in makeshift store-
rooms of low-cost flats in Taman 
Medan Cahaya, PJS 2, Petaling Jaya, 
were deemed ideal breeding 
grounds for mosquitoes, based on 
latest checks by Petaling Jaya City 
Council (MBPJ). 

City council and state govern-
ment officials conducted a state-
wide clean-up hosted by the 
Housing and Local Government 
Ministry yesterday, and Taman 
Medan Cahaya low-cost flats was 
among 21 localities identified as 
dengue hotspots in Petaling Jaya. 

State Housing and Urban Living 
Committee chairman Haniza Talha 
said as of April 9, Selangor record-
ed the highest number of dengue 
cases in the country with 22,754. 

She said the people's lack of civ-
ic-mindedness was one the main 
reasons for the dengue menace. 

"Nowadays, the public will just 
wait for the authorities to clean up 
after them. 

"Firstly, they should not throw 
rubbish everywhere because this 
will attract mosquitoes in their 
neighbourhood, and these days we 
have more mosquito breeding 
grounds in public spaces rather 
than inside people's homes. 

"Secondly, the Joint Management 
Body CJMB) of high-rise buildings 
and house owners should conduct 
their own regular checks to make 
sure there is no stagnant water 

within their premises," said 
Haniza. 

She added that Kuala Lumpur 
came in second with 3,168 dengue 
cases followed by Johor and 
Penang with 3,106 and 2,200 cases 
respectively. 

As of March 8, hotspots in 
Petaling Jaya comprised Prima 
Damansara in PJU10, Pelangi 
Damansara flats in PJU 6, Desa 
Mentari flats in PJS 5, Desa Ria flats 
in PJS 5, Desa Mentari flats in PJS 6, 

Mentari Court in PJS 8, Taman 
Medan PJS 2C, Suria Apartments in 
PJS 3, Desa Perangsang flats in PJS 3 
and Taman Medan Baru. 

Petaling Jaya mayor Datuk Mohd 
Sayuthi Bakar said the council 
needed the support of the public to 
keep their living spaces clean and 
neat. 

'The city council cannot be 
cleaning people's homes, and there 
is no (local) council in the world 
that will come and clean your 

house for you. 
"JMBs and residents must ensure 

their living areas are free of Aedes 
mosquito breeding grounds. 

"People should not hoard plastic 
containers and there should not be 
stagnant water in their high-rise 
corridors. 

"When we have gotong-royong 
sessions, not all residents will help 
clean the area. This attitude has to 
change," said Mohd Sayuthi who 
was present at the clean-up. 
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By ZAWIN SAKDON 
metro@thestar.com.my metro@thestar.com.my 

SELANGOR para athletes who 
won medals in the 19th Para 
Sukma Games received an incen-
tive of RM71,730 from the state 
government. 

The reward is meant to moti-
vate the athletes to continue 
training diligently for the 20th 
Para Sukma in Johor next year. 

Selangor placed eighth overall 
at the 2018 Games with a haul of 
61 medals -17 gold, 17 silver and 
27 bronze. 

Muhammad Amirul Alif Abdul 
Raof clinched the contingent's 
Best Athlete award after winning 
gold medals in discus and javelin 
throw and a silver in shot put. 

He also broke the national 
record for discus throw at the 
2018 Games. He said holding the 
new national record would not 
stop him from trying harder. 

Amirul suffered spinal cord 
injury in a road accident when he 
was four years old. 

"At first I participated in wheel-
chair tennis, then I switched to 
powerlifting and finally moved to 

Athletes rewarded for good 
showing at 19th Para Sukma 
Double-gold medallist and discus record-breaker Amirul is Best Athlete 
athletics," he said. 

He threw the discus a distance 
of 18.45m to erase the previous 
record of 16m. 

"I did not expect to break the 
record. I was only focused on 
winning the gold medal. 

"I am happy that I managed to 
achieve a new record at the same 
time," said Amirul at the incen-
tive presentation ceremony in 
Shah Alam. 

The 19th Para Sukma gathered 
2,046 para athletes in Ipoh, Perak. 

Selangor was represented by 
110 athletes who had various 

The Selangor para athletes gathering for a group photo with their mock cheques after the incentive award ceremony. 

types of disabilities, including the 
visually impaired and those with 
cerebral palsy. 

Meanwhile, Shaikh Hashim Shaikh 
Mahmud was named Best Manager 
in tenpin bowling. 

Selangor Youth, Sports 
Development and Human Capital 
Development Committee chairman 
Mohd Khairuddin Othman said the 

Selangor government and Selangor 
Disabled Person Sports and 
Recreation Association (Pesron) were 
always ready to help disabled sports-
men. 

"Selangor's performance has been 
improving with each Para Sukma. In 
2014, Selangor was 11th. We were in 
ninth place in 2016 and we moved 
up a spot in 2018," he said. 

"I am very proud of the determi-
nation shown by these athletes as 
well as their coaches and managers." 

Under the incentives, gold 
medallists received RM1,500 each, 
silver medallists got RM1,000 each 
and bronze medallists got RM700 
each. 

The Best Athlete and Manager 
winners each received RM500. 
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(安邦I4日讯）房屋及 

地方政府部长袓莱达说， 

：至目前，全国一共有5万 

宗骨痛热症病例，其中有 

：约2万4000宗是发生在雪 

占全国最多。 

她说，基於上述情况， 

房政部旗下的地方政府今 

曰在雪州8个地区，同步举 

行2019年房政部社区嘉年 

华暨灭绝黑斑蚊大扫除活 

动，希望能藉此帮助降低 

祖萊達：全國最嚴重 

雪蚊症•题 
州内骨痛热症病例。 

她指出，雪州8个各地 

方政府，即安邦再也市议 

会、八打灵再也市政厅、 

梳邦再也市议会、雪邦再 

也市议会、士拉央市议 

会、加影市议会、莎阿南 

市政厅及巴生市议会，今 

曰分别在不同地点，同步 

举办上述活动。 

“目前，安邦美华镇廉 

价公寓是雪州内发生骨痛 

热症病例最多的热点，共 

有8宗，因此我们选在这里 

推介活动。” 

袓莱达也是安邦区国会 

议员，她今日在其国会选 

区安邦美华镇廉价公寓， 

为上述活动主持推介后， 

在记者会上如是指出。 

她说，地方政府将在上 

述大扫除活动后，进行为 

期一个星期的监测期，以 

鉴定骨痛热症病例是否有 

下降的趋势。 

“如果骨痛热症病例有 

下降的趋势，我们将继续 

在社区内举行这项大扫除 

活动。” 

•祖菜达（右2)手握雪州州旗，为活动主持推介。 
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• 
馬來西亞超級足球聯賽 

*第9輪 

前曰成績（13曰） 

霹雳经济发展局胜马六甲 1比0 

土地发展局联 和吉隆坡 1比1 

八打灵再也市球会负柔佛达鲁塔克欣0比1 

昨曰成績（14曰） 

雪兰莪发展机构 负彭亨 1比2 

形勢榜 

排名/队伍 赛 胜 和 负 得 失 分 

1 柔达鲁塔克欣 9 7 2 0 21 8 23 

2 彭亨 9 6 3 0 18 6 21 

3 吉打 9 4 3 2 14 5 15 

4 雪兰莪 9 3 4 2 14 17 13 

5 雪发展机构 9 3 3 3 11 7 12 

6 马六甲 9 3 2 4 10 12 11 

7 霹雳经发局 9 3 1 5 10 14 10 

8 霹雳 8 1 6 1 7 8 9 

9 登嘉楼 9 2 3 4 9 13 9 

10 八打灵再也球会9 2 2 5 7 10 8 

11 土地发展局联 9 1 4 4 7 16 6 

12 吉隆坡 8 1 1 6 7 19 4 

Page 1 of 2

15 Apr 2019
China Press, Malaysia

Author: No author available • Section: Sport • Audience : 127,822 • Page: B3
Printed Size: 103.00cm² • Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color
ASR: MYR 2,031.73 • Item ID: MY0035714977

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



也感莫名其妙。 
‘的’印裔员工每天都清理神龛和膜 

拜，避免祭品腐坏而衍生卫生问题，我 

们在不阻碍任何单位的情况下供奉神明 

这么多年了，如今却突然被告知这是不 
合法的，非常不合理。” 

黃小穎《李玉珍 1 

(鹅唛I 4日讯）供奉了沈年拿督公 

神龛突连士拉央市议会查封，令鹤唉 

宝敦花园工业区厂商不解，也认为此 

举动不合理。 

厂家陈德胜指出，市议会官员是于本月3 

曰中午，到该区发出通知给当地厂家，指 

该神龛是违法建筑物，必须拆除，并即刻 

围封神是。 
他说，该神龛是当地厂家供奉了约20 

年，不曾遭投诉或取缔，不理解为何市议 

会突然发出拆除令。 

移動式神龕 

他今日接受《中国报》记者访问时指 

出，该神龛是位于路旁树下空地，没有阻 

碍交通或厂家，根本不会对任何单位造成 

困扰，所以他认为不大可能遭人投诉。 

陈德胜指出，该神龛的后方，是大排水 

沟，神龛也非建筑式而不能移动，神龛是 

他于2011年购买来安奉拿督公，所以整个 

神龛是可以移动。 
他说，神龛对面一整排工厂单位总共有 

10个单位，其中9个单位都是有供奉拿督公 

的华裔厂家，对于神龛无故遭围封的情况 

供奉了 20年今才違法？ 

mmm 

市議員：冀廠商申請合法化 
_^拉央市议员余深恩在受访的取缔，只有在接到投诉的时 

i时指出，市议会发出的候才会采取行动。 

通知信并不是强制性要拆除神他补充，凡是遭市议会围封 

龛，而是希望厂家能够办理手的建筑物，任何人都不许在未 

续，将神龛合法化。 经允许下擅自拆开封条，因这 

他坦言市议会甚少采取这样是属违法行为。 

•神龛位置在路旁的空地，仅占了小小空间，没有阻碍任何 

交通。 

大樹壓壞電燈 

陈 德胜无奈指出，神龛旁的 

电灯柱于今年初因暴风雨 

而导致树倒而压坏灯柱多时， 

市议会在接获他们多次投诉 

后，至今都没有获得处理。 

他直指，电灯柱遭大树压坏 

了，却迟迟不获处理，反而是 

20年来不曾阻碍任何交通等 

的小小神龛却突然获得当局的 

高度关注，令他感到非常失 

望。 
°不过，他说，他已联络士 

拉央市议员余深恩，对方也 

尽力协助他们，并指导他们 

致函给市议会，申请将神龛合 

法化。 
&唯:该区各厂家已将市议会 

的封条拆除，并恢复膜拜。 

•厂家投诉，他们多次向市议会投诉灯柱遭压毁， 

几个月，情况依旧，没有任何单位来处理。 

可是过了 

ill 

m Siii U ‘…“丨 

公
神
龛
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(吉隆坡14日讯）全马最大型 

的室内慈善义卖会 “感恩有 

您慈善联盟全民关怀义卖会”将 

于本月21日上午9时，在Galaxy 

Ampang Mall举行。 

义卖会筹委会主席吕锦威说，义卖会 

由12个单位联办，包括感恩有您慈善 

团、天禄酒人间慈善机构、隆耀慈善 

团、海洋慈善团、慈爱行、欢乐宝善心 

团、双福残障自强发展协会、莲花生慈 

爱之家、68心愿老人院、甘露亭老人 

院、安宁之家和菩提之家。 

辦各種公益活動 

他说，除了义卖会以外，将会举办各 

种公益活动如捐血活动、免费视力检 

查、家庭亲子互动游戏、舞狮、义唱表 

12單位聯辦義賣會 

演和抽奖节目等等。 

“现场将提供约300份食物与乾粮物 

资义卖摊位。不仅如此，现场也会有其 

他专业人士提供服务，比如由Lawa提供 

妇女家庭问题法律援助、马来西亚生命 

线协会提供心理咨询和公积金局提供公 

积金申请与咨询服务等。” 

他也说，届时安邦市议会将在现场设 

立预防黑斑蚊觉醒柜台，州议员也会安 

排官员前来处理雪兰莪州政府的福利计 

划申请登记事项。 

他透露，如果购买者不想要领取固 

本，可直接交给联办团体，代为捐赠于 

孤儿院、老人院、残障中心或其他的弱 

势群体，以达到双重行善的目的。 

若有任何疑问，可联系义卖会主席莫 

普杰014-66T1 713及筹委会主席吕锦 

威 019-2289 300� 
义卖会地点为：G a l a x y  A m p a n g  

Mall, Level 3， Jalan Dagang， Taman 

Dagang, 68000 Ampang, Selangor 

D.E� 
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•居民自行准备大字报，以表达对综合性计划的不满。 

雙溪龍高球場轉發展建議 

高尔夫球场更换土地用途 

的建议，将呈至雪州策划 

委员会（SPC)商讨，雪 

州行政议员兼加影区州议 

员许来贤承诺将会将当地 

居民的心声在会议上传 

达，并呼吁居民耐心等待 

本月23日召开会议后的最 

终决定！ 

发展商就双溪龙镇的高尔夫 

球场地段，向地方政府提呈申 

请土地转换用途，并建议发展 

综合性计划，当地居民听闻后 
成立“反对双溪龙高尔夫球场 

重新发展计划联盟”和展开系 

列活动。 

以大字報表達不滿 

为了听取当地居民心声，许 

来贤今早在双溪龙国中召开听 

证会，吸引超过1400名来自双 

溪龙和皇冠城约38个花园区的 

居民出席，居民的立场坚持反 

对综合性发展计划，并促请有 

关当局理应著手于解决当地的 

塞车和基本设施的问题。 

听证会现场也有多名执法组 

官员在场驻守，来自各区代表 

发言时也获得出席居民的鼓掌 

认同和支持，居民也准备了大 

字报以向有关当局表达对计划 

的不满，所幸现场也没有引发 

任何冲突，许来贤发言时也不 

断安抚出席者的情绪。 

许来贤在记者会上指出，召 

意，也知道所有居民的立场是 

坚持反对，而他将会收集居民 

的意见和提呈至雪州策划委员 

会作出商讨和决定，所以不会 

在听证会给予居民一个肯定的 

答复。 

口他i旨出，居民认为双溪龙目 

前已发展蓬勃而过于拥挤，所 

以不希望再有新发展展开，否 
则将加剧交通问题，而发展商 

则认为，他们是土地拥有者， 

有权发展，而市议会则是扮演 

协调的角色来举办听证会等。 
“无论如何，真正批准的单 

位是養州政府，目前暂定在来 

临的本月23日将会召开会议， 

而雪州大臣阿米鲁丁则是会议 

的主席，列席的行政议员则包 

括他、黄思汉、哈妮查、依兹 

汉、邓章钦和罗兹雅，我们 
会根据今天的听证会来做出决 
定 ” 

i午来贤希望居民耐心等待雪 

州政府的决定。 

雪策劃蓽窗 
(加影14日讯）双溪龙开听证会目的，是为了聆取民厂M ~ 
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“请帮帮我们，我们只要一个舒 

适的居住环境，与其发展综合 
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•上千名来自双溪龙和皇冠城 

的居民踊跃出席听证会，以反 

映心声。 

反對聯盟：會耐心等州政府決定 

•许来贤（右起）在台上也耐心给予讲解，并促请居民耐心等 

待雪州政府的决定。 

‘‘反对双溪龙高尔夫球场重新 

发展计划联盟”主席廖进发 

指出，为了保护家园的环境，他 

们会坚决反对和不允许综合性计 

划的展开，并会耐心等待雪州政 

府的决定后再决定下鼉步行动。 

他指出，双溪龙近年来都有许 

多新兴的屋业发展，导致现有的 

基本设施根本无法负荷，所以各 

单位现阶段应著手于居民面对的 

问题，而不是在150英亩的绿肺， 

即高尔夫球场进行土地转换。 

他强调，许多早期在双溪龙购 

屋的居民都是因优美的环境而慕 

名前来，即使当时已面对严重交 

通阻塞的问题，从主要大路驶入 

双溪龙都很耗时。 
“我们会等待雪州策划委员会 

的决定，相信许来贤已接收到我 

们的讯息，他应该会做出正确的 

决定，我们对他很有信心。” 

廖进发指出，发展商提出的2座 

高架天桥其实无法有效解决道路 

阻塞的问题，其中.座高架天桥 

是衔接至加影外环大道，可是双 

溪龙和皇冠城大部分居民都是在 

吉隆坡和八打灵再也工作，甚少 

人往布城和沙登方向，同时也会 

为加影外环大道带来交通瓶颈。 

他说，全体居民认为当局理应 

在皇冠城兴建I座衔接蕉赖加影 

大道的高架天桥，才有效将大部 

分的车流量导向高架天桥。 

他指出，如果综合性计划获 

批，这将是永久性破坏和影响居 

民的健康。 
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性计划，为何不立即兴建高架天桥、 

消拯局、警察局，甚至是巴刹呢？ ” 

在听证会上，许多代表发言的居民 

纷纷恳求有关当局从居民的立场思 

考，并立即暂停在双溪龙的所有发展计划，因 

双溪龙的主要道路已无法再负荷。 

他们指出，双溪龙镇部分花园连一寸的绿肺 

都没有，所以他们坚持保留回高尔夫球场唯一 

的一片绿肺。 

他们说，据了解，双溪龙是有3片学校保留 

地，其中2片已建校，可是其中一片在主要道 

路的学校保留地竟听闻会作为拉曼大学的分 

校，让他们惊讶不已。 

也有居民提出疑问，与其积极于综合性发 

展，为何不为当地居民提供更完善的公共设施 

呢，双溪龙至今都缺乏消拯局和警察局等，尤 

其是巴刹20余年来都是路边摆摊而没有正统的 

建筑物，巴刹小贩多年来也数度面对搬迁的问 

题。 

“我们不明白，为何要在批准综合性计划才 

能兴建高架天桥呢？难道不能在撇开综合性发 

展的前提下直接兴建吗？ ” 

居民们也暗讽，他们曾经为自己可居住在环 

境优美绿化的双溪龙而感到光荣，可是至今双 

溪龙的发展却让他们感到羞耻。 

他们坦言，许多居民当年因为被高尔夫球场 

的优美景观吸引，宁愿缴付更高的费用来购买 

可欣赏球场景观的单位，可是现在却以高尔夫 

球场是私人所有而将更改土地用途而感不满。 

；41来贤指出，在兴建高架天桥的事 

情上，居民是认为应由雪州政府 

和地方政府承担，而不是交由发展商 

在获得附加条件的情况下兴建，不过 

市议会主要面对资金不足的问题。 

他指出，鉴于如此，所以希望可以 

和发展商配合兴建新的高架天桥。 

他坦言，居民可能对雪州政府或地 

方政府有所误会，因在兴建消拯局和 

警察局是属中央政府的权限，雪州政 

府仅能提供地段，所以他会向当地的 

国会议员商量，毕竟双溪龙的人口已 

逐渐增加而需上述单位来应对。 

“另一个问题就是巴刹，我们将会 

著手去处理。” 

他周日出席听证会后，这么指出； 

出席者有加影市议会城市策划组主任 

拿督尼占、加影市议员丘钦瀚、刘佳 

达及林金瑛等。 

在居民的连番追问下，尼占坦言， 

市议会清楚了解双溪龙和皇冠城居民 

所面对的问题，也希望协助居民兴建 

高架天桥，奈何市议会面对资金不足 

的困扰。 

他也说，至于拉曼大学分校兴建的 

事情，市议会至今不曾接获任何建议 

或计划书，以在学校保留地兴建分 

校。 
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：丨：诗棋指出，沟渠 
二tl并非排污沟，商 

家须有公民意识，不 

要将馊水丢入沟渠，或 

是在沟渠旁洗碗，这都 

会导致油脂堆积在沟渠 

内。 

“希望饮食业者与市 

议会配合，一起照顾沟 
渠卫生。” 

她说，市议会有提供 

回收废油服务，获得不 
少居协一同推动，连万 

宜新镇地区都有提供这 

项服务。 

她说，加影的商家若 

有需要可联络市议员， 

派人上门收取废油，若 

邻里有多家居民需要回 

收废油，也可以联系市 

议员。 

市議員：溝渠油脂影響排水 

不用曜油3画 
(加影I4日讯）加影市议员颜丽丽指出， 

饮食业者若冥顽不宁，不愿使用隔油器，将 

遭到市议会勒令关店休业对付。 

她指出， 

加影锡米山 

地区饮食业 

者多数有安 

装隔油器， 

但有者不愿使用，导致商业区的沟 

渠油脂污迹堆积，影响排水。 
“每逢大雨后污水溢出路面，甚 

至有摩哆骑士不慎滑倒坠地，居民 
纷纷投诉。” 

她说，市议会卫生组上周五突击 

检举加影锡米山地区数家餐饮店， 

发警告信给不使用隔油器的商家， 

警告他们必须顾及沟渠卫生，否则 

遭受对付。 

租清溝車清理 

颜丽丽拨款2300令吉租用抽吸式 

清沟车，清理锡米山关东新村永成 
花园（Taman Berjaya) 10路和加影 

英达路(Jalan Kajang Indah)阅 

业区沟渠，她今早与无拉港州议员 

王诗棋巡视清理工作，这么指出。 
颜丽丽说，当地村委会、志愿消 

防队、达鲁益山集团（KDEB)以及 

她和玉诗棋，早在今年2月15日曾在 

当地展开清理沟渠行动，然而因店铺前面 

的沟渠被封死，底下有隔板阻碍，消防队 

试图以肥皂水软化油脂，强力射水都无法 

顺利清理。 

“市议会上周五检查沟渠系统，证实是 

沟渠设计结构，而非商家封死沟渠，堵塞 

问题主要是因底下隔板阻碍所致。” 

她说，今日出动抽吸式清沟车抽取堆积 

的油脂污迹，并射水疏通沟渠，已经看到 

了成效，希望商家使用隔油器，减少油脂 

污迹堆积现象，继续维护沟渠卫生。 

她指出，她也会指示清沟车前往锡米山 

其他地区，处理堵塞的沟渠。 
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2019年SHARP我愛莎阿南歡樂跑 

吸引逾3600人參與 
跑 

友们，你们准备好了 

吗？ 

“2019年SHARP我爱莎 

阿南欢乐跑” （SHARP I 

Love Shah Alam Fun Run 

2019)活动已进入倒数阶 

段了。 

大马SHARP电器私人有 

限公司于日前在莎阿南为 

“201 9年SHARP我爱莎阿 

南欢乐跑”举行推介礼， 

并邀请雪州行政议员（青 

体及人力资源发展部）莫 

哈末凯鲁丁奧曼出席，为 

该活动主持推介礼。 

大马SPURP电器私人有 

限公司副董事经理丁洋中 

在推介礼上致词时指出， 

该公司首次举办的“2019 

年SHARP我爱莎阿南欢乐 

跑”，成功吸引超过3600 

人参与，报名人数远超过 

预期。 

“这项即将在本月21日 

开跑的‘2019年SHARP我 

爱莎阿南欢乐跑’，将成 

为大马SPURF接触社区、 

与民互动的渠道，特别是 

年轻一代，希望藉此机会 

提升地方社区健康活力的 
形象。” 

他说，为了增添该活 

动的欢乐度，当天除了备 

有幸运抽奖活动及总值5 

万令吉的奖品有待送出， 

主办单位也会奖励当天以 

•卓上明（后排左2起）、莫哈末凯鲁丁奧曼及丁洋中 

等嘉宾，挑战你以具有特色的装扮参与“2019年SHARP 

我爱莎阿南欢乐跑”，共同使欢乐度爆表。 

具有特色装扮亮相的参与 

者。 

“201 9年SHARP我爱莎 

阿南欢乐跑”的起跑点落 

在莎阿南27区，时间是从 

早上7时至中午12时。该 

活动也设定3公里和6.5公 

里男女组别，并开放给各 

年龄层的参加者。 

与会者有大马SHARP电 

器私人有限公司总经理卓 

上明等。 （JC) 
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新闻特区 

双溪龙 
促优先解决塞车基建 

逾千人反综合发展计划 
(加影14日讯）逾1400名来自双溪龙和皇冠城约38 

个花园区的居民，坚持反对发展商建议在双溪龙镇的 

高尔夫球场地段进行综合性发展计划，并促请有关当 

局应优先解决当地的塞车和基本设施的问题。 

雪州行政议员兼加影州议员许来贤今早在双溪龙 

国中召开听证会，听取当地居民的心声后，将把双溪 

龙高尔夫球场更换土地用途的建议提呈至雪州策划委 

员会（SPC)讨论。 

^[来贤也承诺将在会 

1^1•议上传达居民的心 

声，并呼叮居民静待木月23 

R召开会议后的最终决定。 

“我们召开听证会的目的 

就是听取民声，知道所有居民 

的立场是坚持反对，而我将会 

收集居民的意见提呈至雪州策 

划委员会商讨和决定，” 

双溪龙镇居民在风闻发展 

商就双溪龙镇的高尔夫球场地 

段向地方政府提呈申请土地转 

换用途，建议发展综合性计划 

后，迅速成立“反对双溪龙高 

尔夫球场重新发展计划联盟” 

和展开系列活动。 

听证会现场有多名执法组 

官员驻守，来自各区代表发言 

时获得出席居民鼓掌支持。 

居民也准备了大字报向当 

局表达对计划的不满，现场没 有发生任何不愉快事件。 

许来贤：州政府23日商讨 

上千名来自双溪龙和皇冠城的居民踊跃出席听证会，以反映心声 

许来贤在丨己者会指出，居 

民认为双溪龙目前巳发展蓬 

勃而过于拥挤，所以不希望 

再展开新的发展，否则交通 

问题将加剧和变本加厉。 

他说，但是发展商认为他 

们是土地拥有者而有权发 

展。 

“无论如何，真正批准的 

单位是雪州政府。 

“我们会在来临的本月23 

日将会召开会议，而雪州大臣 

阿米鲁丁则是会议的主席，列 

席的行政议员则包括我、黄思 

汉、哈妮查、依兹汉、邓章钦 

和罗兹雅。” 

许来贤促请居民耐心等 

待雪州政府的决定。 

市会盼发展商配合建高架桥 
许来贤指出，居民在兴建 

高架天桥的问题上，认为应由 

雪州政府和地方政府承担，而 

不是交由发展商在获得附加条 

件的情况下兴建。 

“不过市议会主要面对资 

金不足的问题，所以希望和发 

展商配合兴建新的高架天 
桥S ”. 

他坦言，居民可能对雪州 

政府或地方政府有误会，因为 

兴建消拯局和警察局是中央政 

府的权限，雪州政府仅能提供 

地段，所以他会与当地的国会 

议员商量，毕竟双溪龙的人口 

逐渐增加，需上述单位应对。 

“另“个问题就是巴刹， 

我们将着手处理。” 

出席者有加影市议会城市 

策划组主任拿督尼占、加影市 

议员丘钦瀚、刘佳达、林金镆 

等。 

PIM L 
许来贤（右起）在台上也耐心给予讲解，并促请居民耐心等待 

雪州政府的决定。 

尼占：市会资金不足 
尼占坦言，市议会清楚 

了解双溪龙和皇冠城居民所 

面对的问题，也希望协助居 

民兴建高架天桥，但市议会 

面对资金不足的困扰。 

他也说，至于拉曼大学 

分校兴建的事情，市议会至 

今不曾接获任何建议或计划 

书，以在学校保留地兴建分 

校。 

居民坚持保留绿肺 
居民提出疑问，与其积极 

于综合性发展，为何不为居民 

提供更完善的公共设施？双溪 

龙至今都缺乏消拯局和警察局 

等，尤其是巴刹20余年来都 

是路边摆摊而没有正统的建筑 

物，巴刹小贩多年来也数度面 

对搬迁的问题。 

许多居民称当年IM为被高 

尔夫球场的优美景观吸引，宁 

付更高的费用来购买可欣赏球 

场景观的单位，可是现在却以 

高尔夫球场是私人所有而将更 

改土地用途而感不满。 

他们指出，双溪龙镇部分 

花同连一寸的绿肺都没有，所 

以他们坚持保留回高尔夫球场 

唯一的一片绿肺。 

他们说，据了解，双溪龙 

是有3片学校保留地，其中2 

片已建校，可是其中一片在主 

要道路的学校保留地竟听闻会 

作为拉曼大学的分校，丨丨：他们 

惊讶不巳。 

廖进发：静待州政府决定 
“反对双溪龙高尔夫球场 

重新发展计划联盟”主席廖进 

发指出，为了保护家同的环 

境，他们会坚决反对和不允许 

综合性计划的展开，并会耐心 

等待雪州政府的决定后再决定 

下一步行动。 

他指出，双溪龙近年来都 

有许多新兴的屋业发展，现有 

基木设施根本无法负荷，所以 

各单位现阶段应着手于居民面 

对的问题：‘ 

“我们会等待雪州策划委 

员会的决定，相信许来贤已接 

收到我们的讯息。” 

廖进发指出，发展商提出 

的2座高架天桥其实无法有效 

解决道路阻塞的问题。 

其中一座局架天桥是衔接 

至加影外环大道，可是双溪龙 

和皇冠城大部分居民都是在吉 

隆坡和八打灵再也工作，甚少 

人往布城和沙登方向，同时也 

会为加影外环大道带来交通瓶 

颈。 

他说，全体居民认为当局 

理应在皇冠城兴建一座衔接蕉 

赖加影大道的高架天桥，才有 

效将大部分的车流fi导向高架 

天桥。 
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安邦垃圾转换能源 
祖莱达：试行后推广全国 

国家卫生政策6月呈国会，学観团響

(安邦14日讯）房屋及地方政府部长祖 

莱达指出，为确保安邦更清洁与繁荣， 

该部将通过在安邦推行处理食物残余、 

垃圾转换能源、安装LED灯及闭路电视 

计划，让安邦成为国家典范，之后再把 

计划推行到全国。 

她说，当局计划在乱丢垃圾的热点 

安装闭路电视，揪出乱丢垃圾者。 

祖莱达说，安邦会有设立 

收集食物残余的地点与垃圾 

转换能源计划，也是收入的 

来源，所收集的食物残余会 

被运输到处理站，处理成为 

肥料。 

她说，房政部正拟定国家 

卫生政策，并将在今年6月 

提议呈国会。 

“所有人都要遵守国家卫 

生政策，从把垃圾丢进垃圾 

桶开始，再学习垃圾循环。 

“胡乱丢垃圾与食物残 

余，会造成肮脏的环境，影响 

健康。对于不会以妥善处理垃 

圾者，我们会给予教育。” 

出席者包括房屋及地方政 

府部秘书长拿督斯里莫哈末敏 

德、副秘书K拿督阿哈阿末、 

秘书拿督莫哈末慕苏、地方政 

府局总监拿督诺依山仄末与安 

邦再也市议会主席阿都哈密。 

“我 们要确保安邦地方卫生， 

居民不再乱丢垃圾，大家 

一起照顾环境卫生，减少骨痛热症<3 “ 

惟她并没有进一步透露这项计划的 

洋情。 

装电眼楸乱丢垃圾 

她说，闭路电视也是防止罪案的安 

全措施，目前安邦第一级罪案热点地区 

巳拥有闭路电视，但这并未足够，安邦 

第二与第二级热点地区也需更全面地装 

上闭路电视。 

“安邦热点地区安装闭路电视的计 

划已进人投标程序，预计4或5月能落 

实，之后，会研究并在全国推行此计 

划。” 

也是安邦国会议员的祖莱达今日为 

安邦国会区域的“2019年房屋及地方 

政府部防止骨痛热症大扫除计划”主持 

开幕后，在记者会如是指出。 

她指出，根据仝国数据，约50%的 

骨痛热症发生于雪州，并强调若能控制 

雪州的骨痛热症，就能减少骨痛热症的 

数据。 

此外，安邦更是发生最多骨痛热症 

的地区，闽此房屋及地方政府部选择在 

安邦开幕“防止骨痛热症大扫除计 

划”，其他7个同时展开“防止骨痛热 

症大扫除计划”的骨痛热症热点地区分 

别是八打灵再也、梳邦再也、巴生、雪 

邦、士拉央、加影与莎阿南。 

“大扫除一周后，若骨痛热症案例 

有下降，社区与居民应继续类似活 
动。” 

祖莱达（右）为安邦国会区域“2019 
年房屋及地方政府部防止骨痛热症大 

扫除计划”开幕。左起为莫哈末慕 

苏、诺依山厌末、阿哈阿末、莫哈末 

敏德与阿都哈密。 
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加影市会发警告 

不順油器姆页停业 
(加影14日讯）加影饮食业者若坚持不 

愿使用隔油器，最终将会面对市议会勒 

令关店休业！ 

加影市议员颜丽丽指出，加影锡米 

山地区饮食业者多安装隔油器，仍有一 

小撮业者不愿使用，造成商业区沟渠出 

现油脂污迹堆积问题，影响排水。 

这 

王诗棋（右起）、颜丽丽和村委会成员巡视清理沟渠工作 

也造成大雨后污水溢 

出路面，有摩托车骑 

士不慎滑倒坠地的问题。 

对此，市议会卫生组上周 

五突击检举加影锡米山地区数 

家餐饮店，向没有使用隔油器 

的商家发出警告信。 

沟渠隔板造成堵塞 

颜丽丽拨款2300令吉租用 

抽吸式清沟车，清理锡米山关 

东新村永成花同10路和加影 

英达路商业区沟渠。 

她今旱与无拉港州议员王 

抽吸式清沟车抽吸混有悬浮堆积的油脂污迹，并射水疏通沟渠 

诗棋巡视清理丁作，这么说。 

颜丽丽说，当地村委会、 

志愿消防队、达鲁益山集团 

(KDEB)及她和王诗棋，旱在 

今年2月15日曾在当地展开 

清沟行动，然而店铺前面的沟 

渠封死，底下有隔板阻碍，消 

防队试图以肥皂水软化油脂， 

强力射水都无法顺利清理。 

“市议会上周五检查沟 

渠，证实是沟渠设计结构，而 

非商家封死沟渠，堵塞问题主 

要是W底下隔板阻碍所致。” 

她说，今日出动抽吸式清 

沟车抽取堆积的油脂污迹，并 

射水疏通沟渠，巳经看到了成 

效0 

她指出，她也会指示清沟 

车前往锡米山其他地区，处理 

堵塞的沟渠。 

业者勿在沟旁洗碗 

王诗棋指出，沟渠不是排 

污沟，商家应该与市议会配 

合，一起照顾沟渠卫生，不要 

把馊水排进沟渠，或是在沟渠 

旁洗碗，以免油脂堆积沟内。 

她说，市议会有提供回收 

废油服务，获得不少居协一同 

推动，连万宜新镇地区都有提 

供这项服务。 

她说，加影的商家若有需 

要可联络市议员，派人上门收 

取废油，若邻里有多家居民需 

要回收废油，也可以联系市议 

员。 
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(巴生14日讯）莎阿南新 

市长人选敲定！本报探 

悉，新市长将由现任雪州 

宗教局局长担任，预计下 

个月走马上任。 

无独有偶，前任市长 

拿督阿末查哈林在受委 

前，也是雪州宗教局局 

长，换言之，莎阿南市长 

职务最终还是由宗教局局 

长接任？ 

或由雪宗教局局长担任 

莎新市长爲敲定 
对 

此，莎阿南副市长莫哈末拉斯迪今 

日出席市政厅举办的无车R活动 

上，受询时三缄其口，仅表示他们尚在等候 

州政府及公共服务局(JPA)的安排。 

对于是否由雪州宗教局局长拿督哈里斯 

接任新市K职务，莫哈末拉斯迪也不愿给予 

任何回应。 

原来即将退休的阿末查哈林，于今年1 

月期间刚获延长两年合约任期后，却突然被 

委以重任，晋升担任国家土地及矿物局总 

监，并于1月13日前往布城报到。 

这位市长曾在鹅麦县土地局及乌鲁雪兰 

莪土地局服务，较后受委雪州宗教局局K:， 

并于2015年1月2日受委莎阿南市长，至 

调任前，在莎阿南市政厅服务了 4年。 

受邀出席无车日活动者包括掌管自然环 

境、绿色科技及消费人事务的雪州行政议员 

许来贤、社区发展部主管阿丝玛、莎阿南市 

议员党鞭卡玛鲁、雪州教育局局长莫哈末沙阿丝玛（左起）、卡玛鲁、莫哈末沙烈、许来贤、莫哈末拉斯迪、莫哈末巴耶一众嘉 

烈、八打灵县卫生局主任莫哈末巴耶。 宾为无车日进行挥旗仪式。 

无车曰特意安排“超级英雄”庆地球日 
配合4月22日的世界地球日，莎阿 

南市政厅无车日特意丨丨：参与者用“拯救 

地球”超级英雄角色扮演的方式庆祝地 

球日，并吸引不少父母及儿童加人角色 

扮演行列。 

今日活动吸引逾3000人参与，大会 

也特别举办欢乐跑（fun run)、骑自行 

车、竞走、有氧运动、攀爬活动、足 

球、拔河比赛等。 

现场也设有各类餐车销售美食，此 

外，市政厅与八打灵县卫生局也在现场 

展开宣导注射疫苗的重要性，通过主题 

为“疫苗”的野餐活动，让在场专科医 

生向出席者讲解。 

市政厅也举办环保自由市场，有需 

要者可以用自己的回收物品来换取购买 

自由市场物品的优惠券。 

这项每月举办的无车R活动，在即 

将来临的斋戒月和回历1^0月份（syawal) 

暂停举行。 

雪环境局尚调查 

巴生飘黑尘事故 
巴生昨天飘来“黑尘”事故，雪州环境 

尚在调查起因。 

许来贤受询时表示，有关现象尚在调查 

阶段，无法对外发表任何信息。 

针对此前巴生港口甘榜德烈水闸处冒出 

大量白泡沫事件，许来贤表示，已向中央化 

验局跟进，预料化验报告还需5至7天才会 

出炉。 
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^ J ^5' 
特区 

无拉港9中小学获派垃圾桶 
无拉港州选区属下9所中小学获得加影市议会分派垃圾 

桶。 

该活动由加影市议会地方议程21管理委员会举办，地点 

是在锡米山华小。除了分派垃圾桶，会上也有环保展览及向 

学生讲解环保的重要性。 

垃圾桶由无拉港州议员王诗棋（左六）移交给各校，加 

影市议员兼锡米山华小董事长李仁英（左七）也出席。 

讯 快 
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新闻特区 HS 

aaSM 卫星市早市也吸引不少非法业者潜入经营 

(巴生14日讯）胃口真不小，市议会月租16令吉夜 的市议员黄智荣日前接获一名非法夜市小贩反映，有 

市档口，竟有人想以8000令吉转让他人！ 人想以8000令吉价位转让档位，让其可“光明正 

生意难做？还是想不劳而获？负责巴生卫星市区 大”合法在夜市经营。 

黄智荣：阻碍交通 

非法摆档引商民投诉 
巴生卫星市早市与夜市皆 

属人潮旺盛地段，其中，夜市 

惟 
对方开价过高 

贩称负担不起 

该小 

众所周知，市议会管辖档 

口祖金向以低廉为卖点，旨 

在协助小贩经营小木生意，养 

家糊口，抑或丨丨：有意经商者， 

借助档口小试牛刀，为未来大 

生意经营试水温，铺好路。 

惟此“好康”常常被滥 

用，过去不断发生的问题是， 

市议会旗下人潮旺盛档口，往 

往都是人们争相问津的“旺 

铺”，以致出现一档难求现 

象，这种情况要不就会出现很 

多非法小贩前来抢滩，要不就 

如上述案例般，以转让档口从 

中赚取大笔资金来“发财”。 

重新整顿早夜市 

黄智荣日前亲临夜市巡视 

后表示，他将指示市议会近期 

重新整顿卫星市的早市与夜 

市，尤其夜市，以便让非法经 

营者得以合法化，为此，希望 

小贩不要向任何一方“购买” 

档口丨.:丨 

他指出，由于雪州政府推 

行免小贩执照费政策，为此， 

目前夜市档口每天租金为4令 

吉，每月也才16令吉，但没 

卫星市早市也带旺附近饮食业的经营 

、上V 

想到有人却以此为生财丁具。 

“实际上，有关交易并不 

利于买方，因为就算他们买下 

该档口，档口的注册名字仍不 

属于肖己的，换言之，最终还 

是一样要战战兢兢作业。” 

助市会楸害群之马 

他呼吁业者挺身而出，勇 

于指证转卖档口者，从而协助 

黄智荣（中）向业者了解经营问题 

市议会揪出害群之马，以腾出 

空档给予有意经营者。 

“根据了解，卫星市旱市 

平时共有30至40个档口营 

业，但是，周末时段则会增加 

至50到60档，至于夜市也面 

对同样情况，即有10多档属 

于非法经营者。” 

根据市议会丨己录，卫星市 

合法早市小贩共有160档，夜 

市合法小贩则有153档，规划 

档口格子则有306个。 

黄智宋指出，本身将指示 

市议会执照小组官员前往考 

察，探讨重新规划早市和夜市 

的摆卖地段，以便协助增设摊 

位，丨丨：非法小贩合法化经营。 

“我希望有意在上述地段 

经营的小贩，直接向市议会申 

请合法租借档口，f万不要向 

任何一方购买转让档口，以免 

得不偿失。” 

鱼档经营往往是地方政府最头痛问题 

民和向家带来各种民瘦。 

尤其非法业者给当地居 

出现不少非法小贩，甚至引来 

当地商家及居民投诉。 

黄智荣表示，夜市主要于 

每周四晚，在双溪克拉默7路 

摆档，路段全K 300公尺，左 

右两旁为住宅区和商业区。 

“有夬道路宽敞，0前 

100多档小贩仅占用道路约 

200公尺左右路段，其中，我 

们也发现有非法小贩潜人摆 

档。“ 

小贩自行规划版图 

他说，根据市议会的规 

划，夜市实际仅在双溪克拉 

默7路摆卖而已，不过，一 

些非法小贩却尝试自行规划 

新版阁，把档口摆到双溪克 

拉默7C路，或许这些小贩嫌 

弃7路太t(：，档口若排到道 

路尾端，可能无法招来生 

思0 

“然而，这些肖行规划版 

图的小贩，就容易引来各类投 

诉，包括堵塞道路、造成卫生 

问题等，比如有居民投诉档口 

妨碍交通，另有商家投诉鱼档 

摆在该路段，导致其隔天营业 

时，面对鱼腥味臭气熏天，垃 

圾没清理等问题，以致影响生 

意经营。” 

盼聚集鱼档 

他指出，希望重新规划早 

市和夜市经营地段后，可利于 

业者经营之余，也可解决目前 

所造成的民生闲扰，比如卖鱼 

档口会安排在一起，以方便承 

包商清理。 

建议使用电子执照 

卫星市夜市物品琳琅满目，看得大家眼花缭乱 

黄智荣表示，有夜市小贩于去 

年6月开始就没有再缴还清理费， 

他将建议小贩使用手机应用程式的 

电子执照，以方便缴付费用及作为 

市议会监督管理工作。 

他说，有关业者投诉难以摊 

还有关清理费，对此说法难以接 

受，官员巳发出口头警告和记录 

备案。 

“另外，也有业者投诉到市议 

会不方便，我建议大家使用电子执 

照，一来可方便小贩交还清理费、 

二来也便于市议会管理，三来则在 

官员巡视时，可一并检查是否巳摊 

还清理费和小贩格子租金等。” 市议会官员上门拜访 向小贩了解经营事宜 

让非法小贩“合法”营业? 
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阿都拉昔：政府与全民配合 

雪蚊症病例渐下滑 
(巴生14日讯）雪州行政议员拿督阿都 

拉昔指出，今年1月至今，雪州各地方 

县市共累积2万2343宗骨痛热症病例， 

惟在地方政府和全民配合下，每个月的 

病例有逐渐下滑迹象。 

他说，尽管如此，今年的病例数据 

依旧比往年高，希望地方政府和市民继 

续加强打击黑斑蚊。 

“雪州多年来都是骨痛热症重灾区， 

州政府更每年拨款300万令吉作防蚊宣 

导工作，以提高市民警觉意识，惟若市 

民持续漠不关心，那么有关拨款和大扫 

除活动将变得毫无意义。” 

阿都拉昔今早在巴生港口军营路人民 

组屋出席由房政部主办的大扫除活动也呼 

吁民众应提高卫生意识，不要只在大扫除 

期间清理家园，平时也应做好防蚊措施。 

出席嘉宾包括巴生同会议员查尔 

斯、巴生港口州议员阿兹米占、巴生市 

议会主席拿督莫哈末雅昔、房政部首席 

助理秘书伊兹拉朱哈利和雪州消拯局副 

主任旺莫哈末拉扎里等。 

巴生港口大扫除防蚊推介仪式，嘉宾往积水箱放灭蚊药。左起 

伊兹拉朱哈里、阿都拉昔、莫哈末雅希、查尔斯和阿兹米占。 

巴生县居全雪第二高 
巴生县市骨痛热症病例位居全 

雪州第二高，市议会推动每天10 

分钟检查和清理积水运动，惟民众 

不积极关注和配合，让当局颇感无 

奈。 

莫哈末雅昔指出，巴生市议会 

统计数据显示，巴生区1月至今共 

累积4852宗骨痛热症病例，共有3 

人闪此病逝。 

不能怠慢灭岐工作 

“巴生港口是骨痛热症重灾区之 

一，市议会致力展开宣导工作，今 

天大扫除则是与全雪州同步进行， 

以期达至防范胜于治疗效果。” 

查尔斯强调，根据巴生县卫生 

局的统计数据显示，截至0前为 

止，巴生区域共累计5923宗病例， 

为此，官民皆不能怠慢灭蚊工作。 

“骨痛热症病例1月平均每周 

900宗、2月份下滑至每周平均400 

宗、3月份每周平均300宗、4月 

份的第一个星期为150宗，尽管每 

但4月份 

所以大家 

个月平均病发率有递减 

数据统计还不到半个月 

还不能掉以轻心。” 

他说，第14周的蚊症病例统 

计，巴生新城有11宗、巴生港口 

20宗及班达马兰有23宗，数据上 

也比第13周减少，可能跟天气改 

变有关而受到影响，但我们还是要 

维持警惕。 

查尔斯：补选失利 

希盟应加强宣传 
另外，查尔斯针对晏斗补选结果指出， 

希盟连输三场补选，主要原因是人民对国家 

经济现况失去耐性，为此，政府务必加强努 

力，避免缺乏宣传而与人民脱节。 

对经济现况失耐性 

“根据选民结构判断，金马仑和士毛月 

都是土著和巫裔占多数的选区，可是晏斗选 

民结构却相对较平均，国阵能够大胜显示华 

印裔选票有回流迹象。” 

他说，希盟补选失利主因有二，即百物 

涨价、人民收人低及官媒宣传逊色于国阵， 

以致民众不解政府改革政策而失去耐心。 

他也直接点名指国营电视台，不似国阵 

期间，专门报道和宣传政府政绩。 

“政府形象宣传不止在官媒失色，就连 

网络媒体也丨丨：国阵占尽优势，政府在执政后 

不单没有官媒庇护，连传统优势网媒也不如 

国阵。” 

他坦承很多部K：缺乏经验，部门官员又 

没有提供适当建议，以致许多政策遭质疑， 

为此，希盟在补选失利后必须重新整顿，包 

括重新抓紧官方和网络媒体的宣传工作。 
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划，虽获得加影市议会放行批准，然而最终决 

定杈仍在雪州政府手中，因此他将会把当地居 

民心声带到雪州政府规划委员会（SPC)会议讨 

论，料本月杪将会有答案。 

上述高尔夫球场已获得地 

方政府批准，兴建以房屋单位 

为主的综合性发展计划，结果 

重新发展的消息一经传出后， 

立即惹得当地居民怨声四起。 

因此，在许来贤促成下，于今 

曰早上1 o时在双溪龙国中召开 

听证会，让居民表达诉求。 

许来贤©将把居民心声带 

到会议中。 

许来贤承诺，本次听证 

会中居民的心声和提问会被 

采纳，并带到州政府规划委员 

会，料本月23日将会理出最终 

决定，而市议会也会从中扮演 

好协调的角色。 

该会议将由雪州大臣阿米 

鲁丁主持，并由哈尼扎、黄思 

汉、拿督邓章钦、依兹汉、罗 

兹雅以及许来贤6名雪州行政 

议员，组成委员会参与其中。 

与发展商等价交換 

加影市议会策划组主任拿 

督尼占在听证会上表示，将交 

由发展商承建双溪龙路衔接皇 

冠城 2 路(Persia ran Mahkota 

Cheras 2 )的高架桥，和加建 

双溪龙路通往加影外环大道的 

立交桥支路，以达到舒缓交通 

问题的目的。 

然而，有关解释却让来自 

V 

听证会吸引多达2000人来到双溪龙囯中聆听，其中不少 

人更踊跃轮番发表意见和提问。 _曾钲勤_ 

前提出的6大问题——进行解 

说，如环境、基础建设、交 

通和水灾问题，以及该区高尔 

夫球场是私人地段，非休闲地 

段，当初也没有附录于居民的 

房屋买卖合同（SMP )当中。 

反对双溪龙高尔夫球场重 

新发展计划联盟主席廖进发则 

表示，当地居民于90年代在双 

溪龙购屋1便是因绿意盘然的 

高尔夫球场而吸引，其业主也 

声称和地主签了时效为999年的 

合约，使得他们认为这片绿肺 

会是永恒存在。 

蕉赖皇冠城和双溪龙38个社区 

近2000名居民无法信服，认为 

本是市议会的责任，为何如今 

却沦为如同与发展商等价交换 

的条件。 

为此许来贤坦言，加影 

市议会确实面临资金短缺之不 

便，暂时没能力取出4000多万 

令吉新建高架桥。不过他也澄 

请‘设立警局和消極局等基础 

设施是中央政府的权限，市议 

会只是提供土地，希望居民能 

理解。 

听证会上，也就居民先 

为捍卫所居住之地唯一的绿 

肺，居民纷纷扶老携幼前来 

参与听证会。 -曾钲勤-
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酒商盱政府统_酒驊政策 
吉隆坡14日讯|马来亚联合邦酒商公会联合总 

会代会长陆仕基呼盱，中央政府和地方政府统一 

所有酒牌政策和规定，避免同业们遭受困雉。 

他指出，中央政府对酒商拟 

有一套政策和规定，而地方政府 

又会自视需要，而另置条规，令 

酒商业者难以应付。 

「最近的例子，就是士拉央 

市议会规定同业在更新营业执照 

时，必须另缴付1万令吉抵押金 

的新规定，是极不合理。」 

增加业者负担 

「同业每年都必须缴付极 

高的更新营业执照费，已深感 

吃力，如今要另缴交1万令吉抵 

押金，岂不是增加了业者的负 

担？」 

「所以我认为，中央政府必 

须统一所有售酒条规，如此一来 

才能免于同业们陷入困境。」 

陆仕基昨晚出席马来亚联合 

邦酒商公会联合总会58周年庆晚 

宴时，如此表示。出席者包括该 

会总务徐良标、财政郑宗植、雪 

隆华人酒商公会副财政黎玉洁、 

理事杨玉虹、北马酒商公会会长 

陈文斌、吉兰丹酒商公会会长蔡 

尤明及马六甲酒商公会会长沈镜 

河等。 

他指出，有关士拉央市议会 

要求1万令吉抵押金一事，经过 

向士拉央国会议员梁自坚、雪州 

行政议员黄思汉及士拉央市议员 

黄伟强反映后，市议会已聆听该 

会诉求，但仅同意将抵押金减低 

至4000令吉。 

要求取消抵押金 

「无论如何，我们还是不同 

意，并要求市议会直接取消抵押 

金的规定。」 

「而根据最新消息，经过 

与黄伟强商讨后，他建议提呈一 

份在士拉央范围持酒牌的会员名 

单，以便从中要求豁免抵押金。 

至于非会员，也请赶紧加入本 

会，亦可获得豁免。」 

他也说，我国是一个多元族 

群、宗教和文化的社会。但深感 

欣慰的是，各民族之间依然能够 

采取宽容与和谐相处的态度，让 

同业们安定营业。 
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巴生14日讯|雪州行政议员 

拿督阿都拉昔说，从今年1月起 

至今，整个雪州各地方县市共累 

积了2万2343宗骨痛热症病例，在 

各地方政府和全民配合下，如今 

骨痛热症病例已开始逐渐下滑。 

他指出，雪州多年来一直是 

骨痛热症重灾区，州政府每年都 

会有300万令吉拨款，让各地方县 

市政府举办防蚊活动。但是，如 

累积逾2万宗雪州蚊症病例下滑 
果民众缺乏防蚊意识，再多拨款 

和大扫除活动也毫无意义。 

阿都拉昔是于今早在巴生港 

口军营路人民组屋，出席由房地 

部所主办的大扫除活动上，如此 

发言。同时，他也呼吁民众要有 

卫生醒觉意识，不要只在大扫除 

才来做防蚊工作。 

今早的出席嘉宾尚包括巴生 

国会议员查尔斯、巴生港口州议 

员阿兹米占、巴生市议会主席拿 

督莫哈末雅希、房地部首席助理 

秘书伊兹拉朱哈利和雪州消拯局 

副主任旺莫哈末拉扎里等。 

巴生市议会主席莫哈末雅希 

表7F，巴生县市的骨痛热症病例 

是全雪州排行第二高的重灾区， 

市议会推动每天1 0分钟检查和清 

理积水运动，惟民众的热情和配 

合度似乎逐渐降低。 

他指出，至于巴生区内的骨 

痛热症病例，则以巴生港口最严 

重，因此市议会将致力推动当地 

居民的防蚊意识。 

巴生国会议员查尔斯强调， 

根据巴生县卫生局的统计数据显 

示，截至目前为止，巴生区域共 

累计了 5923宗病例。 

「虽然骨痛热症病例数据已 

经有每周逐渐下滑的迹象，但是 

官民不能因此怠慢。」 

Page 1 of 2

15 Apr 2019
Oriental Daily News, Malaysia

Author: No author available • Section: News • Audience : 85,616 • Page: A17
Printed Size: 215.00cm² • Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Black/white
ASR: MYR 2,513.85 • Item ID: MY0035715495

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



「障健同行」共筑无障碍社差 
八打灵再也14日讯|美门残 

障关怀基金会完成雪隆与马六甲 

15•分钟静默醒觉运动，并从即日 

起招收阳光天使志工，冀「障健 

同行」共筑无障碍社会！ 

美门残障关怀基金会继早 

士」在吉隆坡城中城（KLCC )、金 

河广场、茨厂街、马六甲红屋、 

老街壁画，以及世界遗产公园 

(Warisan Dunia ) ，乂乂 

打灵再也佰乐泰商场，完成7站共 

计150分钟的静默醒觉运动。 

美门代总干事潘银珠说，该 

会在这次活动也体验7站地点的 

公共设施，这也是该会过去25年 

来1观察障友在社会就业、受教 

育、乘搭又通与使用的公共设施 

后，号召健友与障友齐心打造无 

障碍社会的历程。 

「过去14年来，美门残障关 

怀基金会已培训700位志工，以在 

生活中唤起人们对公共设施以身 

作则，包括从各方面的公共设备 

陆续作出改变，如今尚有许多有 

待改善的空间。j 
潘银珠今早为第15届阳光 

天使志工培训营公开报名首曰开 

募仪式时，如是表示。当时，台 

下有障友询求与舞台表演者合照 

时，障友因轮椅失去平衡而倒在 

阶梯旁，引起民众注意，司仪即 

时汇报这其实是大会安排的「突 

发剧』。 

招募阳光天使 

潘银珠指出，类似的意外事 

件，不仅是发生在障友身上，就 

连婴儿、伤者、病患以及乐龄人 

士，也常有类似意外事件发生， 

包括在如厕、上下楼梯或斜坡 

日寸0 

「我希望生活中尚未有友善 

无障碍环境之前，有更多阳光天 

使参与『障健同行』，学会彼此 

共同相处。」 

该会早前在马六甲与吉隆 

坡站邀Youtuber郑斌彦参与体验 

「障健同行」生活，并预期第15 

志工与障友齐「障健同行」， 

的醒觉运动。 

届阳光天使志工培训营将引来100 

人前来参与。 

活动出席者有甘榜东姑州议 

员林怡威与万达镇州议员嘉玛莉 

亚、志工培训营营长李秀雯。 

嘉玛莉亚呼吁，公众支持 

前来参与培训营，响应「举手之 

劳」打造无障碍社会。 

完成佰乐泰商场最后一站静默 

-伍信隆-

此外，甘榜东姑州议员林怡 

威指出，雪州政府关注打造无障 

碍社会政策，而公众仍需身体力 

行，主动实践，学会如何与他人 

分享开放空间。「我们需要自己 

主动踏出一步，让别人分享开放 

空间的便利，才能打造友善的无 

障碍社会环境。」 
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要求市议会整顿 

据悉，巴生卫星市区一非法小贩籍著 

市议会巡视夜市时，向巴生市议员黄智荣 

诉苦，指有档主想以8000令吉转让档位， 

让其可「合法在夜市经营」，惟价位太 

高，让其不禁打退堂鼓。 

黄智荣指出，由于雪州政府推动小贩 

免执照费政策，市议会只象征性向夜市档 

口 "(正收每天4令吉的租金‘每月雨：少也16 

令吉，无奈却有人将档口摊位高价转让从 

中捞钱。 

「有关交易其实对付款方不利，因 

为摊位是由市议会规划，尽管小贩私下转 

卖档口，但有关注册名字依旧属于原有档 

主，新档主难免要吃亏。」 

他说，本身将向市议会建议，要求官 

员近期内重新整顿巴生卫星市的早市与夜 

市，让非法经营的小贩可以合法化，无需 

再向任何一方「高价购买」档口 ！ 

为了杜绝私下买卖档口的现象泛滥下 

去，黄智荣籍此呼吁业者挺身而出，勇于 

指证转卖档口者，以协助市议会揪出害群 

之马，并把档口摊位留给有意经营者。 

他指出，市议会执照小组官员将前往 

考察，探讨重新规划早市和夜市的摊位， 

以便协助非法小贩合法化。小贩可直接向 

市议会申请合法租借档口，千万不要付款 

向任何一方购买档口。 

巴生14日讯夜市摊位一 

位雉求，本地业者为牟利，把 

自家摊位非法转让予外劳从中 

拐一笔，原本月租16令吉的摊 

位，竟叫价8000令吉！ 

长期以来，一些人潮兴旺的早夜市， 

都会出现小贩摊位僧多粥少的现象，因此 

也吸引不少非法小贩前来抢滩。 

无论是早市或夜市的档口摊位，市议 

会的租金一般都很低廉，主要目的是要协 

助小贩经营小本生意，养家糊口，又或是 

让有意经商者从小做起，为未来经商之道 

铺路。不料，低廉的租金如今却被滥用来 

牟利。 

黄智荣（右）与巴 

生市议会官员，— 

同巡视夜市情況。 
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莎阿南 

11磾位養蚊被罰款 
莎阿南市政厅发放罚单予 

114个因孑孓滋生，而抵触1976 

年《地方政府法令》的单位。 

莎阿南副市长拉斯迪鲁斯 

兰指出，市政厅为防止蚊子滋 

生，不仅在31万6997个场所， 

以及3381户住家进行喷雾灭蚊 

行动，也针对市内5293处场所 

展开检查行动。 

拉斯迪鲁斯兰是在周六与 

掌管福利、人文经济与关怀政 

府事务雪州行政议员甘纳巴迪 

劳，—出席大扫除活动时，如是 

表不0 
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哈妮查（前排右）为“消灭骨痛热症”大扫除活动主持开 

幕仪式。后排右起是沙尤迪、三苏和玛利亚陈。前排左一是佐 

(八打灵再也14 

日讯）雪州的骨痛热 

症病例高居全国州属榜 

P——！首，掌管雪州房屋及城 

市生活事务的行政议员 

哈妮査呼吁雪州子民严 

正以待，对抗黑斑蚊之战刻不容缓，切 

勿等到有家庭成员患骨痛热症或闹出人 

命后才米取行动。 

哈妮査指出，从2018年12月30日至 

今年4月9日，雪州的骨痛热症病例高达 

2万2754宗，病例数量比全国排行第二 

的吉隆坡共3168宗还要高出许多0 

她说，引发骨痛热症的起因主要是 

民众忽视管理垃圾的问题，导致积水处 

成为滋生孑孓的温床，因此居民有必要 

即时改变心态，杜绝居家四周的环境沦 

为黑斑蚊生长之处。 

哈妮査今早出席由城市和谐、房屋 

及地方政府部门和八打灵再也市政厅， 

在八打灵再也美丹阳光（Flat Medan 
Cahaya ) B座组屋联办的“消灭骨痛热 

症”大扫除活动时，如是指出。 

灵美丹阳光组屋111天61病例 

她说，八打灵再也美丹阳光组屋是 

骨痛热症黑区之_ 在111天内发生61 

宗病例。_ 

截至今年第14周，八打灵再也共发 

生123宗居民发高烧的病例，这也表示 

H如的总病例为1942宗。 

她说，民众必须每周检查生活环境 

是否有出现积水处，时常“搜寻与消灭 

黑斑蚊”，譬如花盆、冰箱底部及水桶 

等。 

八打灵再也市政厅前共有 

238组“搜寻及消灭黑斑蚊队伍” 

(SEDAR )，今年甫在美丹23路及PJU 

5增加共5组新队伍。 

另-方面，她也呼吁居民踊跃响 

应房屋及地方政府部主催的“国家社区 

政策”（DKN )，主张打造健康环境、 

提升生活品质、提升屋主对社区的拥有 

感、培养邻里守望相助精神。 

沙尤迪促居民合作抗毒蚊 

八打灵再也市长拿督沙尤迪指出， 

列为骨痛热症黑区的美丹阳光组屋是由 

联合管理机构（JMB)管理，八打灵再 

也市政厅将会与该组屋代表讨论，指示 

该地居民积极对抗黑斑蚊及骨痛热症。 

“很多时候都是因为居民态度 

所致，骨痛热症可以致命，大家应该 

觉醒，互相团结合作，-起对抗黑斑 
蚊。” 

他也表示，组屋居民自行在路边兴 

建违例建筑，霸占该地、阻碍交通是很 

自私的行为，联合管理机构应该采取行 

动。 

出席者包括八打灵再也副市长佐哈 

里、八打灵再也国会议员玛丽亚陈、公 

正党美丹花园州议员1苏。 
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廖进发（中间站者）在会议上提出居民的问题，并坚 许来贤（右）指出，他将把居民的心声带上雪州策划委员会商讨 

决反对有关综合发展计划。 了，并由雪州政府决定是否批准有关计划，左二为尼占。 

許來賢：居民心聲呈SPC會議 

換用途23 B定奪h 
(加影14日讯）雪州行政议 

员许来贤指出，双溪龙高尔夫球 

场转换综合性发展计划是否获得 

批准，有待雪州政府在本月23日 

定夺。 

也是加影州议员的许来贤今早在 

双溪龙屮学举行的市民会议时表示， 

这项会议主要是针对双溪龙高尔夫球 

场转换土地用途，聆听居民的心声， 

但并不会在会议上作出决定。 

该市民会议吸引1400名来11 38个 

地区的居民出席，并踊跃发表他们的 

问题，以致会议召开近3小时: 

居民坚决反对发展计划 
现场展示发展商计划的兴建高架桥计划图:: 

鉴于居民坚决反对有关发展计 

划，他指出，他将把居民的心声带 

上于本月23日召开的雪州策划委员会 

(SPC)讨论，届时将会有定案，希 

望居民耐心等候。 

他表示，该会议将由雪州大臣 

主持，部分行政议员涉及其中，包括 

他、多名雪州行政议员哈妮査、黄思 

汉、邓章钦、依兹汉及罗兹雅，他们 

会基于市民会议当天居民的心声，来 

决定是否批准有关计划。 

他说，他不能透露支持与否，但 

心中已经有答案，他也在市民会议上 

发现居民皆反对有关划。 

他也说，发展商与居民双方各持 

不同意见，发展商认为这是属于私人 

地段，他们有权作出发展，居民则不 

希望有新的发展计划，担心涌现更多 

的车流量。 

“居民认为该区太过拥挤，每天 

面对交通阻塞的问题，有居民透露， 

必须在清晨4时起身出门，早上卯寸才 

能到办公室，这是困扰他们的事:” 

尼占：可下载报告了解详情 

市会扮演协调角色 

他表示，市议会则扮演协调角 

色，气接获发展计划申请时，必须召 

开听证会收集民意，但发展计划批准 

与否是属于州政府的权限，目前市议 

会已经批准，已在听证会及常月会议 

卜i甫j•寸o 

他说，居民也认为市议会及州 

政府应立即兴建高架桥，而不是交由 

发展商在附带条件下兴建，惟市议会 

面对财务问题，没有如此庞大的款项 

4000万至5000万令吉来兴建高架桥， 

因此到目前仍无法执行。 

此外，他表示，居民也提及该 

区的基设不完善，没有消拯局、警局 

及巴刹，惟兴建消拯局及警局是属于 

联邦政府的权限，州政府只是拨出土 

地，由联邦政府出资兴建。 

加影市议会策划组主任拿督尼占指出，市议会正 

在准备2035年地方发展蓝图草案（替代），并已召开 

多次的会议讨论及公开展示，市民也可通过手机应用 

程式（RT MPKj 2035 )下载报告了解详情。 

他表示，居民反对该计划的理由，包括高尔夫球 

场绿肺、交通阻塞、空地、水灾、基设及环境问题。 

他指出，市议会得知，在买卖合约上并无列明设 

有高尔夫球场，只是在广告上列明而已，而发展商已 

准备初步交通评估报告及建议兴建高架桥及支路前往 

加影外环大道。 

他说，该绿肺是属于私人地段，各住宅区都有各 

自的小公园。 

廖进发：移除绿肺如同生活在闹市 

反对双溪龙高尔夫球场重新发展计划联盟 

(CASLGCR )廖进发指出，他们坚决反对该综合发展 

计划，以保护家园a 

他表示，n前的基本设施是当时发展商依据之前 

的大蓝图，但在这20年来，该区的屋I发展如雨后春 

笋，现有的道路已经不能负荷车流量，因此州政府及 

市议会要解决居民所面对的问题，而不是将150英亩的 

居民透 

露，他们是基 

于环境优美的 

双溪龙高尔夫 

球场绿肺，而 

选择雀XI溪龙 

购置屋业，因 

此不希望该绿 

肺被移除。 

绿肺，转换为另一个综合发展计划。 

他表示，发展商提出兴建高架桥的方案无法办法 

解决交通问题，更何况是目前双溪龙镇及蕉赖皇冠城 

所面对的交通问题 

他指出，大部分的居民都是前往吉隆坡或灵市工 

作，而高架桥连接加影外环大道（SILK )前往绿水坊 

及布城，这是不切实际，并将导致加影外环大道也将 

成为_ •个瓶5页。 

他认为，当局必须在蕉赖皇冠城兴建一个高架桥 

来连接蕉加大道，才能有效解决车流量问题， 
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花逾1小時“救出”地毯 

王 
诗棋于下午4时30分在其脸 

书直播，分享“拯救地毯行 

动”时，指工作人员在永成10路沟渠内 

发现一条地毯，工作人员及志愿消拯队 

经过5次的尝试及费事逾1小时后，才成 

功“救出”该地毯。 

她说，T.作人员尝试5次，其中3 

次是绳子断裂，另-•次为地毯断裂而失 

败，工作人员在第5次尝试后，才成功 

拖出该地毯。 

“由于仍有范围还没清理，因此 

我们将在下星期继续展开清理沟渠工 

作。" 

她在脸书直播时也呼吁民众若有时 

间，可•起参与大扫除运动，因为民众 

永远无法猜中或想象沟渠内会有什么东 

西。 工作人员在第5次尝试后，终于把 

藏在沟渠内的地毯挖出来。 

顏麗麗提醒食肆一丨• ^ ̂  ^ ̂  

不用Pi油器罰款或查封 
(加影14日讯）加影市议员颜 

丽丽提醒食肆业者，若他们仍不与 

加影市议会配合，不愿使用隔油 

器，导致沟渠囤积油脂，市议会将 

釆取进一步行动，即开罚单及查封 

食肆！ 

她今日与行动党无拉港区州议员王 

诗棋巡视加影永成花园商业区永成10路 

及加影英达路，以高压抽吸机进行清理 

沟渠油脂行动时表示，尽管该花园及附 

近的食肆都有安装隔油器，惟有者却抱 

着“只安装，不使用”的态度，导致该 

商业区的沟渠网积厚厚的油脂，影响排 

水。 

“该花园沟渠阻塞已久，每逢下 

雨，沟渠无法及时排出雨水，该花园 

出现雨水满溢的现象，导致道路容易 

损坏同时，部分油脂也铺在道路表 

面，导致路面滑，居民一不留神就会滑 
倒。” 

她说，她与王诗棋、关东重组村 

村委会、志愿消拯队及达鲁益山公司合 

作，曾庄2月15日派员前来清理沟渠， 

他们尝试使用数种方法，包括出动志愿 

消拯队协助，都无法将封死在沟渠表面 

的油脂清除。 

“我向市议会反映该问题，市议会 

建筑物组及卫生组也于上星期五前来检 

査沟渠及食肆的卫生，并向食肆业者发 
屮塾止 ，， 
1丁| 因 口 o 

王诗棋吁参与废油回收 

她说，他们已通知食肆业者，让 

他们知道市议会今日将前来清理沟渠油 

脂。同时，这也是她使用市议员拨款租 

借高压抽吸机，费用约2300令吉：、 

“如果今天的行动取得成效，我们 

将前往其他地方，使用高压抽吸机来清 

理该区的油脂。” 

另-方面，王诗棋再三呼吁业者及 

居民勿将垃圾或厨余直接倒人沟渠内， 

造成沟渠阻塞及闱积油脂。她说，沟渠 

的设计是供排水用途，并非用作排污用 

途。 

“我刚才在脸书直播时，-名居 

民留言质问为何市议会没做好他们的 

责任。我必须纠正该认知是错误的，油 

脂及厨余是不应出现在排水沟渠内，食 

肆业者应将食肆卫生及环境卫生管理 
好。” 

她说，部分食肆业者也将厨余直接 

倒人沟渠，并在沟渠上方洗碗碟等，才 

会造成沟渠阻塞的局面。 

“我建议商家、居民协会及居民参 

与废油冋收运动，减少废油倒人沟渠的 

几率同时，我也会与市议会商讨看如 

何展开废油回收运动，让居民协会及居 

民可进行住家式废油回收，赚取额外收 
人。” 

王诗棋（右起）及颜丽丽呼吁商 

家及居民给予配合，保持沟渠清洁a 
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莫哈末拉希迪（右三）与许来贤主持挥旗仪式。 

(沙亚南14日讯）沙亚南副市长莫哈末拉希迪指 

出，有关沙亚南市长•职，有待州政府和公共服务局的通 

沙亚南前任市长拿督阿末扎哈林于今年1月份晋升为 

土地及矿务局总监，市长职位迄今已悬空3个多月。 

期间，盛传雪州宗教局局长拿督哈利斯卡欣将升 

任，以接替阿末扎哈林棒子，出任为新任沙亚南市长。 

不过，莫哈末拉希迪不愿回应此事，表示一切有待 

州政府和公共服务局的通知a 

他是今日出席沙亚南市政厅所举办的无车日活动 

后，针对记者提问时，这么表示。 

莫哈末拉希迪是在今年1月份，正式上任为沙亚南副 

市长。较早前，他是联邦土地与矿务局（JKPTG)执法与 

税收组助理局长。 

“无车日”增设更多活动 

另-方面，沙亚南市政厅为配合4月22日的地球日， 

今日所举办的“无车日”增设比以往更多活动。 

今日的活动包括脚踏车、趣跑、娱乐表演、攀岩、 

免费身体检査及r•手市场等，成功吸引邻近•带居民参 

与。 

莫哈末拉希迪表示，民众可以用回收物如玻璃瓶、 

铝罐及报纸等物换取固本，然后到二手市场换取物品d 

“每个人只限定获得5张固本，意指每个人只限定换 

取5样物品。” 

他说，为在2030年前达到45%低碳目，所以沙亚南市政厅每个月都 

会定期举办无车日活动，不仅提倡健康生活，也提供家长亲子的平台。 

巴生濱海出現黑色粒狀物體許來賢下令調查 

•管雪州环境、绿色工艺、 

"消费人、科学、T艺及革 

新事务的行政议员许来贤表示，他 

已就不明“黑色粒状物体”昨日飘 

散巴生滨海一带的问题，下令雪州 

环境局展开调査。 

他说，雪州环境局将调査此 

事件是否与雪州巴生英达岛一间化 

学厂大火有关，不过案件还在调査 

中，他仍在等着报告。 

“至于巴生港口甘榜德叻水闸 

河面出现白色泡沫的问题，目前已 

抽取水质化验，不过化验报告还没 
出炉。” 

现场可见街头艺人与参与者互动，场面充满乐趣。 
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